
Душанка Мајкић 

 Питања постављена Савјету министара БиХ: 

     ''1.   Које институције БиХ користе изнајмљени простор? Навести адресу и број  

            запослених у институцији. 

      2.   За сваку институцију навести појединачно број квадрата које користи, цијену м
2
  

            изнајмљеног простора и укупну квадратуру, односно цијену која се плаћа за то  

            изнајмљивање. 

3. Навести укупан мјесечни и годишњи износ закупнина за сваку појединачну институцију 

као и збирни износ закупнина за све институције. 

4. Шта ће Савјет министара предузети с циљем одређивања критеријума за изнајмљивање 

пословног простора институција БиХ, а све с циљем смањења трошкова?'' 

 

Иницијатива упућена Савјету министара БиХ: 

“Евидентно је да све већи број институција БиХ сваке године троши све већа буџетска 

средства а при томе остварује веома слабе резултате. Зато тражим од Савјета министара да 

испита ефикасност досадашњег рада и оправданост даљег постојања сљедећих институција 

БиХ:  

1. Агенције за развој високог образовања и осигурање квалитета, и  

2. Комисије за концесије. 

Након сагледавања стања у наведеним институцијама, тражим од Савјета министара 

БиХ да предложи одговарајуће мјере.” 

 


